

## Weekly Agenda (1) 10/9/2023 - 14/9/2023

### Admin Notes الملاحظات الإدارية

- لا تخفى عليكم أهمية المرحلة الابتدائية كمرحلة تأسيسية لحياة الطالب الأكاديمية فهي حجر الأساس الذي سيبني عليه مستقبله الأكاديمي.
- It is no secret that the primary stage plays a major role in the foundational stage of students' academic journey. It is the cornerstone for building their academic future.
- نؤكد أن دورنا كمدرسة يتكامل مع دور المنزل، وجهودنا لن تثمر بدون تعاونكم معنا على كل الأصعدة وأهمها متابعة أبنائكم الطلبة في ما تم أخذه في المدرسة بشكل يومي، والانضباط في الحضور الصباحي حيث يبدأ الطابور الصباحي الساعة 7.15 تماماً.
- We affirm that our role as a school is integrated with the role of parents at home, and our efforts will only be fruitful with your cooperation at all levels; especially when it comes to following up on what students have taken in school, and committing to the morning assembly which begins at 7:15 AM sharp.
- بناءً على ما سبق، ستقوم المدرسة بإرسال كتب الطلاب كل يوم إلى المنزل، راجين منكم تخصيص نصف ساعة إلى 45 دقيقة فقط يومياً لمتابعة أبنائكم فيما تم أخذه خلال اليوم. اجعلوه وقتاً ممتعاً معهم وذكرى طيبة لا تُمحي من ذاكرتهم وصدقةً جاريةً لكم. كما أن مساعدتكم لأبنائكم في تحضير حقائبهم يقربكم أكثر من عالمهم ويشعرهم باهتمامكم فاحرصوا على ذلك بأنفسكم ولا ترسلوا معهم إلا الكتب المطلوبة لهذا اليوم كي لا تثقل حقائبهم على أجسادهم الصغيرة.
- Based on the above, students are required to take their books home everyday. We are asking you to allocate 30 - 45 minutes to follow up on what they have learned during the day; on a daily basis. You can make this an enjoyable time and create a great bond that will never be erased from their memory. Also, helping your children prepare their school bags will bring you closer to their world and make them sense your care towards them. So, take care of that yourself and only send the books that are required for that day so that their bags do not burden their small bodies.

● سيبقى كتاب الرسم Art واللوح الأبيض في المدرسة كنوع من تخفيف وزن الحقائب وكي لا يتلفه الطالب في المنزل.

- The Art book and the whiteboard will stay in school to reduce the weight of students' bags, and to avoid any damage that students might cause to them at home.

● نفخر كمدرسة بتوقيع اتفاقية عدم إعطاء الواجبات المنزلية للطلاب، لكن هذا لا يعني بأي حال من الأحوال أن لا يراجع الطالب ما تم أخذه في المدرسة من دروس، ولا يعفينا من مسؤولية متابعتهم في ذلك وخصوصاً في المرحلة الابتدائية.

- As a school, we are proud to have signed the no-homework policy. This in no way means that students shouldn't review what they have studied at school, nor does it relieve us of the responsibility of following up with their work, especially in the primary stage.

● كل المصادر التعليمية للمواد مثل العلوم والرياضيات واللغة الانجليزية (كالعروض التقديمية للحصص) ستجدونها في الخطة الأسبوعية من خلال النقر على رابط Resources الخاص بالمادة والذي يسهل بشكل مستمر خلال الأسبوع، وبذلك نكون قد جمعنا كل ما سيأخذه الطالب خلال الأسبوع في مكان واحد وتجنبنا التشتت في التنقل بين الخطة الأسبوعية والجوجل كلاس روم.

- You can find all educational resources for subjects such as science, maths, and English (like presentations) in the weekly plan by clicking on the "Resources" link of each subject. Thus, we will have collected everything that students have studied during the week in one place to avoid distracting you between accessing the weekly plan and Google Classroom.

● سيتم تفعيل تطبيق كلاس دوجو في الأسبوع القادم، وسنرسل لكم الكود الخاص بحساباتهم من خلال المعلمات المساعدات.

- The ClassDojo application will be effective starting next week, and students' codes will be sent to you by the assistant teachers.

● حرصاً من المدرسة على تقوية الطالب والتأكد من حصوله على الكفايات التعليمية التي تؤهله لما سيتم تعلمه خلال هذا العام الدراسي، تقرر العمل على تقوية اللغتين العربية والانجليزية في هذه المرحلة من خلال تضافر باقي المواد. مثلاً ستسخر حصة من حصتي التربية الإسلامية أسبوعياً للتلاوة كي نقوي الطلاب في القراءة، والأمثلة عديدة في باقي المواد أيضاً.

- The school aims to strengthen students and ensure that they obtain the educational competencies which qualifies them to improve during the school year. Therefore, the focus will be on strengthening the Arabic and English languages at this stage by integrating them within the rest of the subjects. For example, one of the two Islamic studies

lessons will be dedicated to Quran recitation to improve students' reading. There are many other examples for the rest of the subjects as well.

● نبشركم بأن المدرسة وقعت اتفاقية مع منصة كتيب Kutubee لمتابعة وتطوير المستوى القرائي عند الطلبة في اللغتين العربية والإنجليزية وسيتم تفعيلها في الفترة القادمة بإذن الله ونوافيكم بالتفاصيل.

● We are pleased to inform you that the school is now in membership with the "Kutubee" platform which follows up and improves the level of reading for all students in both languages; Arabic and English. The platform will be effective soon and more details will be shared.

● بالنسبة لأعياد الميلاد: بعد ورود بعض الحالات من طلاب تأذوا بسبب عدم إقامة أهلهم احتفالاً لهم في ذكرى ميلادهم مع الصف ومقارنة الطلاب لما يقدمه أهل زملائهم لهم في هذه المناسبة، فقد تقرر اقتصار الاحتفال بذكرى ميلاد الطالب من خلال توفير المدرسة لإطار مزين بطريقة جميلة يتصور فيه الطالب مع زملائه وتبقى ذكرى طيبة لهم يتساوى فيها الجميع. الرجاء إعلام المعلمة المساعدة في يوم ذكرى ميلاد الطلاب وهي ستقوم باللازم.

● In regards to birthdays: After receiving some cases of students who were hurt for not celebrating their birthdays with the class, and the comparisons they make on this occasion, we have decided to limit the celebration of birthdays to providing a beautifully decorated frame for students to be photographed in with their classmates. This way, they will all share an equal and lovely memory together. Kindly inform the assistant teachers of your child's birthday and they will do the necessary.

## Resources المصادر

- Semester one stationery list القوطاسية المطلوبة للفصل الدراسي الأول
- Classroom timetables جداول الحصص

## Weekly Plans الخطط الأسبوعية

10/9/2023 - 14/9/2023	
Grade (1) Boys	Grade (1) Girls
Grade (2) Boys	Grade (2) Girls
Grade (3) Boys	Grade (3) Girls
Grade (4) Boys	Grade (4) Girls

يداً بيد نرسم مستقبلاً باهراً لأبنائنا الطلبة، جنود وزهرات الوطن.

Hand in hand, we can create a bright future for our students; our beautiful flowers and soldiers of the nation.

Best Regards,

**Adel Rayyan**  
PS Principal

واقبلوا منا فائق الاحترام والتقدير،،،

عادل ريان  
مدير المرحلة الابتدائية